
Protokół Nr 31/20
Komisji Budżetowej

ze wspólnego posiedzenia wszystkich komisji stałych
Rady Powiatu Otwockiego

w dniu 4 listopada 2020 r., w trybie zdalnym.

Na podstawie § 34 ust. 3 Statutu Powiatu Otwockiego (Dz. Urz. Woj. Maz. z 2020 r. poz.
3657) Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach o godzinie 1615 otworzyła wspólne posiedzenie
wszystkich komisji stałych Rady Powiatu Otwockiego. Zdalne posiedzenie komisji odbyło
się przy pomocy wideokonferencji na platformie Zoom oraz platformy radni.info.
Przewodnicząca powitała panie i panów radnych, oraz przybyłych gości: Sekretarza Powiatu
Andrzeja Soleckiego, Skarbnika Powiatu Wiesława Miłkowskiego, Dyrektor Oświaty
Powiatowej w Otwocku Hannę Majewską-Smółkę, oraz Dyrektora Zarządu Dróg
Powiatowych w Otwocku Pawła Grzybowskiego.

Temat ww. posiedzenia przedstawiał się następująco:
Omówienie i zaopiniowanie materiałów na XXV sesję Rady Powiatu Otwockiego.

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach przypomniała, że dwie komisje w chwili obecnej
nie funkcjonują, z powodu złożonej rezygnacji Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny
i Bezpieczeństwa oraz Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego, oraz członków Komisji
Rewizyjnej.

− Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały Nr 1 w sprawie ustalenia
wysokości wynagrodzenia dla Starosty Otwockiego;
Następnie poprosiła członków Komisji Budżetowej o przegłosowanie pozytywnej

opinii w sprawie ww. projektu uchwały.
W wyniku problemów technicznych Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie

imienne.
Głosowanie: „za” – 10 osób (jednomyślnie).

Opinia Komisji:
Komisja Budżetowa w obecności 10 członków jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

− Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały Nr 2 w sprawie upoważnienia
wiceprzewodniczących rady do wystawiania polecenia wyjazdu służbowego
dla przewodniczącego rady;

Następnie poprosiła członków Komisji Budżetowej o przegłosowanie pozytywnej opinii
w sprawie ww. projektu uchwały.

W wyniku problemów technicznych Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie
imienne.

Głosowanie: „za” – 10 osób (jednomyślnie).
Opinia Komisji:

Komisja Budżetowa w obecności 10 członków jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

− Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały Nr 3 zmieniająca uchwałę
nr 29/IV/19 Rady Powiatu w Otwocku z dnia 24 stycznia 2019 r. w sprawie
delegowania radnych Rady Powiatu w Otwocku do składu Komisji Bezpieczeństwa



i Porządku;
Następnie poprosiła członków Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska

o przegłosowanie pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu uchwały.
W wyniku problemów technicznych Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie

imienne.
Głosowanie: „za” – 6 osób (jednomyślnie).

Opinia Komisji:
Komisja Gospodarki, Zasobu i Środowiska w obecności 6 członków jednomyślnie
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

− Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak omówił projekt uchwały Nr 4 w sprawie
określenia rozkładu  godzin  pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu
otwockiego;

W dyskusji wzięła udział radna Kinga Błaszczyk oraz radny Jacek Czarnowski.
Przewodniczący Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska Paweł Ajdacki zwrócił uwagę na
błąd pisarski w Załączniku Nr 1 w poz. 7 dotyczący godzin pracy apteki CEF@RM 36,6
w Józefowie w niedziele.

Sekretarz Powiatu Andrzej Solecki wyjaśnił, że ww. apteka pracuje w niedziele
w godzinach 1000 – 1600.

Przewodnicząca Rady poprosiła członków Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska
o przegłosowanie pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu uchwały.

W wyniku problemów technicznych Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie
imienne.

Głosowanie: „za” – 6 osób (jednomyślnie).

Opinia Komisji:
Komisja Gospodarki, Zasobu i Środowiska w obecności 6 członków jednomyślnie
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

− Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Otwocku Paweł Grzybowski omówił projekt
uchwały Nr 5 sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej Nr 2718W
ul. Św. Kazimierza i ul. Jankowskiego w Celestynowie na odcinku od ul. Reguckiej
do ul. Obrońców Pokoju;

Radna Jolanta Koczorowska zapytała czy pozbawienie kategorii drogi powiatowej
ww. drogi jest realizowane w porozumieniu z Gminą Celestynów? Czy to oznacza, ze Gmina
Celestynów będzie realizowała inwestycje na drodze gminnej?

Dyrektor ZDP potwierdził, że droga nr 2718W ma zostać zaliczona do kategorii dróg
gminnych.

Radna Jolanta Koczorowska zwróciła uwagę na finansowanie inwestycji związanej
z budową przejazdu bezkolizyjnego z linią kolejową nr 7 w Gminie Celestynów i zapytała czy
będą nadal obowiązywały zasady finansowania uzgodnione w Porozumieniu zawartym
między Zarządem Powiatu Otwockiego, a Wójtem Gminy Celestynów w dniu 9 maja 2019 r.?

Dyrektor ZDP odpowiedział, że w jego odczuciu zasady finansowania się nie zmienią,
a przekazanie ww. drogi jest wypełnieniem zapisów Porozumienia.

Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak uzupełnił wypowiedź Dyrektora ZDP,
że w Wieloletniej Prognozie Finansowej zapisane są środki związane z ww. inwestycją
i to co jest zapisane w WPF będzie realizowane.



Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski poinformował, że po przekazaniu ww. drogi
Gminie Celestynów będzie to pomoc finansowa dla gminy i w przyszłym roku gmina otrzyma
środki na inwestycje zgodnie z Porozumieniem.

Przewodnicząca Rady poprosiła członków Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska
o przegłosowanie pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu uchwały.

W wyniku problemów technicznych Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie
imienne.

Głosowanie: „za” – 6 osób (jednomyślnie).

Opinia Komisji:
Komisja Gospodarki, Zasobu i Środowiska w obecności 6 członków jednomyślnie
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodnicząca zaprezentowała radnym tabelę z proponowanymi składami Komisji
(w załączeniu).

Radny Roman Srebnicki zgłosił akces do pracy w Komisji Budżetowej.
Radny Marcin Olpiński zrezygnował z pracy w Komisji Budżetowej, natomiast zgłosił

akces do pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

− Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały Nr 13 zmieniająca uchwałę
Nr 11/II/18 z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Rodziny
i Bezpieczeństwa;

Przewodnicząca Rady odczytała skład Komisji Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa
w brzmieniu:
1) Kinga Błaszczyk;
2) Jacek Czarnowski;
3) Janusz Goliński;
4) Grażyna Kilbach;
5) Robert Kosiński;
6) Grzegorz Michalczyk;
7) Mirosław Pszonka;
8) Elżbieta Siwek;
9) Roman Srebnicki;
10) Paweł Zawada.

Przewodnicząca poinformowała, że Starostwo Powiatowe otrzymało Postanowienie
Komisarza Wyborczego w Warszawie z dnia 14.10.2020 r. w sprawie stwierdzenia
wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu Otwockiego śp. Stanisława Kruszewskiego. Na
jego miejsce w dniu jutrzejszym na posiedzeniu XXV sesji złoży ślubowanie Pani Elżbieta
Siwek, która stanie się radną Powiatu Otwockiego, i która już zadeklarowała swój akces do
pracy w Komisji Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa.

Radny Mirosław Pszonka zgłosił, że złożył rezygnację z pracy w Komisji Zdrowia,
Rodziny i Bezpieczeństwa.

Przewodnicząca Rady potwierdziła, że otrzymała rezygnację radnego Mirosława Pszonki
i wykreśliła nazwisko radnego ze składu Komisji.

Radna Jolanta Koczorowska poprosiła o wyjaśnienie, czy w związku z tym, że Pani
Elżbieta Siwek nie jest jeszcze radną, czy można opiniować jej akces do pracy
w jakiejkolwiek komisji?

Sekretarz Powiatu Andrzej Solecki poinformował, że Komisja jedynie opiniuje projekt
uchwały, w związku z czym nie ma żadnego zagrożenia prawnego.



Starosta Otwocki zaproponował, aby wykreślić nazwisko pani Elżbiety Siwek zarówno
ze składu Komisji Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa jak również ze składu Komisji
Rewizyjnej, do której również była dopisana.

Radny Piotr Kudlicki poprał wypowiedź Sekretarza i stwierdził, że wykreślenie nazwiska
Pani Siwek nie jest konieczne, gdyż komisja opiniuje projekt uchwały.

Radna Jolanta Koczorowska utrzymała swoje zdanie na ww. temat.
Radny Robert Kosiński zachęcił, aby każdy kto ma wątpliwość wyraził to podczas

głosowania, oddając głos „wstrzymuję się” lub „przeciw”.
Przewodnicząca Rady poprosiła członków Komisji Budżetowej o przegłosowanie

pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu uchwały.
W wyniku problemów technicznych Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie

imienne.
Głosowanie: „za”- 7 osób, „wstrzymały się” – 3 osoby.

Opinia Komisji:
Komisja Budżetowa w obecności 10 członków pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały, wraz ze zmianami zgłoszonymi na komisji.

− Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały Nr 14 zmieniająca uchwałę
Nr 6/II/18 z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej;

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach odczytała skład Komisji Rewizyjnej w brzmieniu:
1) Jarosław Kopaczewski;
2) Piotr Kudlicki;
3) Elżbieta Siwek;
4) Zbigniew Szczepaniak;
5) Bogumiła Więckowska.

Przewodnicząca Rady poprosiła członków Komisji Budżetowej o przegłosowanie
pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu uchwały.

W wyniku problemów technicznych Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie
imienne.

Głosowanie: „za”- 6 osób, „wstrzymały się” – 4 osoby.

Opinia Komisji:
Komisja Budżetowa w obecności 10 członków pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

− Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały Nr 15 zmieniająca uchwałę
Nr 7/II/18 z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji;

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach odczytała skład Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji w brzmieniu:

1) Jarosław Kopaczewski;
2) Piotr Kudlicki;
3) Marcin Olpiński
4) Krzysztof Olszewski.
Przewodnicząca Rady poprosiła członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

o przegłosowanie pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu uchwały.
W wyniku problemów technicznych Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie

imienne.



Głosowanie – „za” – 3 osoby (jednomyślnie).

Opinia Komisji:
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w obecności 3 członków jednomyślnie pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, wraz ze zmianami zgłoszonymi podczas
posiedzenia komisji.

− Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały Nr 16 zmieniająca uchwałę
Nr 8/II/18 z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Budżetowej;

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach odczytała skład Komisji Budżetowej w brzmieniu:
1) Aneta Bartnicka;
2) Janusz Goliński;
3) Dariusz Grajda;
4) Jolanta Koczorowska;
5) Dariusz Kołodziejczyk;
6) Robert Kosiński;
7) Grzegorz Michalczyk;
8) Grażyna Olszewska;
9) Krzysztof Olszewski;
10) Mirosław Pszonka;
11) Krzysztof Szczegielniak;
12) Bogumiła Więckowska.
Przewodnicząca Rady poprosiła członków Komisji Budżetowej o przegłosowanie

pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu uchwały.
W wyniku problemów technicznych Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie

imienne.
Głosowanie – „za” – 10 osób (jednomyślnie).

Opinia Komisji:
Komisja Budżetowa w obecności 10 członków jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały, wraz ze zmianami zgłoszonymi podczas posiedzenia
komisji.

− Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały Nr 17 zmieniająca uchwałę
Nr 9/II/18 z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Zasobu
i Środowiska;

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach odczytała skład Komisji Gospodarki, Zasobu
i Środowiska w brzmieniu:

1) Paweł Ajdacki;
2) Jacek Czarnowski;
3) Dariusz Grajda;
4) Jolanta Koczorowska;
5) Dariusz Kołodziejczyk;
6) Piotr Kudlicki;
7) Krzysztof Olszewski;
8) Mirosław Pszonka;
9) Roman Srebnicki;
10) Krzysztof Szczegielniak;
11) Paweł Zawada.



Przewodnicząca Rady poprosiła członków Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska
o przegłosowanie pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu uchwały.

W wyniku problemów technicznych Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie
imienne.

Głosowanie: „za” – 6 osób (jednomyślnie).

Opinia Komisji:
Komisja Gospodarki, Zasobu i Środowiska w obecności 6 członków jednomyślnie
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

− Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały Nr 18 zmieniająca uchwałę
Nr 10/II/18 z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury
i Sportu.

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach odczytała skład Komisji Edukacji, Kultury
i Sportu w brzmieniu:

1) Paweł Ajdacki;
2) Aneta Bartnicka;
3) Kinga Błaszczyk;
4) Jacek Czarnowski;
5) Janusz Goliński;
6) Grażyna Kilbach;
7) Jolanta Koczorowska;
8) Jarosław Kopaczewski;
9) Robert Kosiński;
10) Marcin Olpiński;
11) Grażyna Olszewska;
12) Zbigniew Szczepaniak.
Przewodnicząca Rady poprosiła członków Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

o przegłosowanie pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu uchwały.
W wyniku problemów technicznych Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie

imienne.
Głosowanie: „za” – 6 osób (jednomyślnie).

Opinia Komisji:
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu w obecności 12 członków jednomyślnie pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, wraz ze zmianami zgłoszonymi podczas
posiedzenia komisji.

− Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały Nr 19 w sprawie rozpatrzenia
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu
Powiatu Otwockiego za 2019 rok.

Radny Zbigniew Szczepaniak poprosił o ponowne przesłanie opinii Regionalnej Izby
Obrachunkowej. Zaznaczył, że nie zgadza się z decyzją Regionalnej Izby Obrachunkowej
i zakomunikował, że nie zamierza ponownie głosować tych samych uchwał, które już
głosował.

Radny Mirosław Pszonka zapytał: „dlaczego Radzie Powiatu uniemożliwiono odwołanie
się od uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej? (…)” oraz dodał:” Ja nie będę głosował tej
uchwały”.

Radny Piotr Kudlicki skierował pytanie do radnego Mirosława Pszonki co rozumie
poprzez „uniemożliwienie”? Przypomniał, że pełnił wtedy funkcję Przewodniczącego Rady



Powiatu Otwockiego i dodał, że nie przypomina sobie żadnej inicjatywy nikogo, aby wnieść
o odwołanie od decyzji RIO.

Sekretarz Powiatu wyjaśnił, że nie było podjętej żadnej inicjatywy uchwałodawczej
w zakresie złożenia odwołania od decyzji RIO zarówno przy sprawozdaniu jak i udzieleniu
absolutorium, stąd też Rada Powiatu nie zajmowała się tym tematem, bo nikt tej inicjatywy
nie podjął.

Radny Mirosław Pszonka odniósł się do słów radnego Piotra Kudlickiego i powtórzył,
że uniemożliwiono Radzie Powiatu złożenie skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego na uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Radny Piotr Kudlicki poprosił radnego Mirosława Pszonkę o doprecyzowanie swojej
wypowiedzi, ponieważ jest to bardzo poważny zarzut, który należało by rozstrzygać
na gruncie Kodeksu Karnego.

Radny Mirosław Pszonka zwrócił się z prośbą o wystąpienie o opinię prawną
kto powinien wystąpić do Rady z inicjatywą, nie uchwałodawczą, z inicjatywą i przedłożyć
Radzie, żeby złożyć skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego?

Przewodnicząca Rady poprosiła Sekretarza, aby wszyscy radni otrzymali drogą mailową
opinię prawną na ww. pytanie radnego Pszonki.

Radny Piotr Kudlicki poprosił o odnotowanie w protokole: „ w mojej opinii Pan Mirosław
Pszonka nie uzasadnił swojego zarzutu”.

Radny Mirosław Pszonka stwierdził, że zadał tylko pytanie kto uniemożliwił złożenie
skargi Radzie Powiatu na uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej?

W dyskusji ponadto wzięli udział: Starosta Otwocki, Wiceprzewodnicząca Rady,
Skarbnik Powiatu, radna Jolanta Koczorowska, radny Robert Kosiński.

Przewodnicząca Rady poprosiła członków Komisji Budżetowej o przegłosowanie
pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu uchwały.

W wyniku problemów technicznych Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie
imienne.

Głosowanie: „za”- 3 osoby, „wstrzymały się” – 2 osoby.
Odmówiły wzięcia udziału w głosowaniu – 5 osób.

Radna Jolanta Koczorowska zapytała, czy jeśli radni nie wzięli udziału w głosowaniu
to czy jest kworum?

W dyskusji udział wzięli radny Grzegorz Michalczyk, Sekretarz Powiatu, radny Jacek
Czarnowski, Przewodnicząca Rady, radny Piotr Kudlicki, radna Aneta Bartnicka, Skarbnik
Powiatu.

Przewodnicząca Rady zaproponowała, że odnotuje wynik głosowania, natomiast prosi
Sekretarza Powiatu o wystąpienie o opinie prawną w tej kwestii i przesłanie jej wszystkim
radnym do jutra do godz. 14.00, tak aby przed XXV sesją rady Powiatu Otwockiego każdy
mógł zapoznać się z opinią prawną.

− Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały Nr 20 w sprawie udzielenia
absolutorium dla Zarządu Powiatu Otwockiego za 2019 rok.

Przewodnicząca Rady poprosiła członków Komisji Budżetowej o przegłosowanie
pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu uchwały.

W wyniku problemów technicznych Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie
imienne.



Głosowanie: „za”- 3 osoby.
Odmówiło wzięcia udziału w głosowaniu – 7 osób.

Przewodnicząca Rady zaproponowała, że odnotuje wynik głosowania, natomiast prosi
Sekretarza Powiatu o wystąpienie o opinie prawną analogicznie jak wyżej.

W dyskusji wzięli udział Dariusz Kołodziejczyk, Aneta Bartnicka, Grażyna Olszewska.

O godzinie 1825 Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach zakończyła wspólne posiedzenie
komisji.

Protokółowała: Przewodniczyła:

Mariola Biedrzycka Przewodnicząca Rady
Powiatu Otwockiego

Grażyna Kilbach


